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I N T E R P E L A C J A  

w sprawie : lokalu dla potrzeb przedszkola 

Problem braku miejsc w przedszkolach, w tym rekrutacja spędza sen z powiek wielu 
rodzicom. W Krakowie w poprzednim roku mieliśmy problemy z system komputerowego 
naboru. Ostatnio przygotowano program współpracy z deweloperami. 

W czasie mojego ostatniego spotkania z [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], został zgłoszony wniosek o powstaniu nowego przedszkola, 
prowadzonego przez Fundację polsko-niemiecką. Fundacja ta jest reprezentowana przez 
wspomnianego juŜ [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych].  
Uprzejmie chciałem zapytać Pana Prezydenta, czy w ramach posiadanych lokali przez Gminę 
Kraków, nie ma lokalu dla potrzeb wspomnianego przedszkola. Według uzyskanych 
informacji, koszty modernizacji i ewentualnego remontu ponosiłaby Fundacja. 
Podany przeze mnie lokal po byłym przedszkolu na Osiedlu Centrum A w Nowej Hucie, jest 
przeznaczony na cele mieszkalne. Zatem czy są inne moŜliwe lokalizacje? 
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